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Referat FAU Vesong ungdomsskole 
 
 
Dato:     09.05.23 
Tid:   18:00 – 20:00  
Sted:   Vesong Ungdomsskole, klasserom 131B 
Neste møte:   13.06.23, kl 18:00. 
 
Til stede:  
Bård Lindh (møteleder og referent), Irene Kleven, Sissel Bigseth, Reidun Nordtømme, Catrine 
Madsen Bråten, Mari Hauknes. Rektor Ingrid Langvatn Notoane. 
 
Ikke til stede: 
Tonje Marie Fyen Eidevik, Chirsten Castberg, Berit Virag Tønsaker, Christopher Johansen, , 
Monica Pedersen, Eszter Szabone, Bjørn Terje Mellesdal, Anders Aamot Jølsum, Anne Astrup 
Trebler Kværner, Natalya Ebbesen, Kathrine Martinsen, Anett Sandstrøm, Silje Sunnarvik 
Clementsen, Heidi Irene Akselsen,  
 
 
Rektor informerer om sluttrapporten fra Statsforvalterens tilsyn med Ullensaker kommune 
med Vesong ungdomsskole som objekt innenfor Aktivitetsplikten.   

- Alle foresatte har mottatt informasjon om resultatet av tilsynet i Transponder da 

rapporten forslå. 

- Fullstendig rapport kan leses på Statsforvalteren i Viken sin nettside. 

- Aktivitetsplikten handler om trygt og godt skolemiljø for alle og er fem-delt. Tilsynet 

var på delplikt 4: undersøkelse og delplikt 5: sette inn tiltak.  

- Skolen har fått 5 pålegg etter tilsynet med rettefristen 31.08.223. Tre av påleggene 

handler om å være tydelig på tidfesting av igangsetting av undersøkelser, tiltak og 

evaluering av disse. Ett pålegg handler om en faglig kvalitativ barnets beste vurdering 

og det siste handler om konkret vurdering av tiltakenes egnethet i forhold til 

utfordringen tiltaket skal løse.   

- Det benyttes kommunale maler både til undersøkelse og aktivitetsplan, kvaliteten på 

innholdet må sikres på en bedre måte.  

 
Sak 1:  
Rektor informerer om skolens retningslinjer for håndtering av forsøk på juks og skolens 
arbeid knyttet opp mot ChatGPT og tilsvarende tjenester. 
 

Retningslinjer for håndtering av forsøk på juks 
- Intensjonen med felles retningslinje for håndtering av forsøk på juks i 

vurderingssituasjoner er at Vesong ungdomsskole sin håndtering av dette skal være 

lik for alle. 

- Generelt om vurdering 

o Vurderingen skal være relatert til kompetansemålene i faget som vurderes.  

o Det er elevens kompetanse i faget som skal vurderes. 

o Vurderingen skal gi uttrykk for i hvilken grad målene for opplæringen er nådd. 
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- Skolens retningslinjer er vedlagt referatet. 

- Det er et ønske fra FAU at alle lærere gjennomgår konsekvensen av forsøk på juks 

med elevene jevnlig, og spesielt ved oppstarten av hvert skoleår.  

 

ChatGPT og tilsvarende tjenester 
- ChatGPT og tilsvarende tjenester med kunstig intelligens har eksplodert i omfang og 

tilgjengelighet fra februar i år.  

- Som en konsekvens av dette og hvordan det kan påvirke elevenes læring og lærernes 

arbeidshverdag har Utdanningsdirektoratet laget en kompetansepakke i 2 deler om 

«Kunstig intelligens i skolen». Denne inneholder bl.a.: 

o Innføring i hva kunstig intelligens er og ulike former for kunstig intelligens 

o Muligheter og utfordringer med utviklingen av kunstig intelligens 

o Refleksjoner og praktiske oppgaver som kan testes ut. 

- Vesong har som en del av sitt profesjonsfaglige utviklingsarbeid arbeidet med disse 

kompetansepakkene, og jobbet med å bli kjent med muligheter og utfordringer ved 

kunstig intelligens i praksis.  

- Hva kan skolen gjøre? 

o Skolen kan bevisstgjøre elvene på muligheter og utfordringer ved kunstig 

intelligens, og hvordan bruken av dette vil påvirke elevenes læringsarbeid og 

vurdering. 

o Skolen kan også benytte utviklingen av kunstig intelligens i bevisstgjøringen av 

hva det kan gjøre med vår hverdag og samfunnet som helhet, og hvordan vi 

kan forholde oss til det. 

o Skolen kan følge med på utviklingen og vurdere hvilke vurderingsformer som 

kan / bør benyttes. 

o Skolen kan ikke be elever opprette konto på en kilde til kunstig intelligens 

grunnet elevenes GDPR. Dette kan endre seg dersom det ikke lenger er behov 

for en konto for å benytte kunstig intelligens. 

- Hva kan dere som foresatte gjøre? 

o Sette dere inn i mulighetene og utfordringene elevene, og dere, møter i en 

verden med kunstig intelligens. 

o Vise interesse for elevenes kunnskap og eventuelle bruk av kunstig intelligens 

generelt.  

o Snakke med elevene om hvilke SoMe de benytter der de har fått tilgang til 

kunstig intelligens, om de bruker den – eventuelt hvordan? Eks. Min AI på 

Snapchat 

- Hvorfor søke kunnskap om og ha en bevisst holdning til kunstig intelligens? 

o Kunstig intelligens vil ikke forsvinne, det vil komme mer og i flere varianter. 

o Kunstig intelligens vil påvirke vår hverdag og samfunnet på måter vi enda ikke 

vet om. 

o Kunstig intelligens bør ikke erstatte fysiske vennskap / relasjoner. 

I samtale generelt om trygt og godt skolemiljø sier rektor at: 
- Snapchat er den appen skolen har mye utfordringer med, ikke at den benyttes og at 

det nødvendigvis at det skjer noe i skoletiden. Men det som skjer / kommuniseres på 
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Snap kan utvikle seg til saker som dras inn i skolen, som f. eks ekskludering, snakke 

om / til hverandre på måter man ikke ville gjort ansikt til ansikt, sårede følelser, 

tolking av innhold på måter som samsvarer med intensjonen etc. 

 
Sak 2:  
Tas opp i første FAU møte til høsten: 
Det var ønskelig at FAU skulle vurdere om ulike foredrag i regi av FUG var interessant for oss. 
Dersom skolens ledelse og ansatte mener at dette er gode foredragspakker , så støtter FAU 
det. Men vi mener ikke at møtet/foredraget for et storforeldremøte for foresatte bør 
prioriteres, da det kreves mye tid til gjennomføring. Vi ønsker temaet velkomment, men at 
det tas i forbindelse med høstens foreldremøte ved skolestart. Foredraget for FAU: «valgt til 
fau – hva nå?» kan være aktuelt å gjennomføre digitalt i et fau- møte. Gjerne tidlig på 
høsten.  
 
Sak 3:  
Status fra FUG, kommunalt foreldreutvalg:   

- Vesong var representert.  

- Det følges opp at Vesong skal være pilot for nærmiljøsenteret. Møtet inneholdt mye 

info rundt mulige sammenslåing av ungdomsskoler. Det er gjort flere utredninger.  

- I møtet kom det frem at det etterlyses en felles handlingsplan for bekymringsfullt 

høyt fravær som er ufrivillig. Et av tiltakene som er drøftet er om det skal sendes inn 

melding til barnevernet ved bekymringsfullt fravær.  

- Det ble påpekt at Vesong kom seg veldig godt ut av tilsynet som er gjort i år. 

Imponert over hvordan Vesong hadde dokumentert og fulgt opp dette.  
 

Sak 4:  
10. trinns avslutning 

- Planlegging av 10.klasse avslutning. Vi må få på plass skriv til alle 8 trinn sine 

foreldre, dette er etterlyst innad i skolen. Om noen foreldre har noe på dette send 

det til undertegnede. 

- Årets 10. trinns avslutning er fastsatt til torsdag 15.06. Invitasjon vil sendes ut til 

alle foresatte på 10. trinn den 15.05. Kopi sendes til FAU-leder. 

- Elever og lærere gjør klar K-bygget for kvelden med stoler og nødvendig utstyr. 

- Noe spiselig og drikke har blitt servert i kantineområdet, med et klasserom i 

nærheten for den enkelte klasse. 

- Det er FAU som har fordelt foreldre-oppgavene til denne kvelden i h.h.t. 

Vesongdragen. Er noen som kjenner til om det ligger noen notater om dette hos FAU 

fra tidligere avslutninger mht. organisering og omfang av dugnadsinnsatsen?  

- Skolen kan sende melding til alle foresatte på 8. trinn med informasjon om 

arbeidsoppgaver, men kan ikke være organisator mht. svar på eventuelle forspørsler. 

 

Et par innspill: Det bør etterspørres at kaker og annet spiselig som leveres, er dandert og fine 
og servere til en slik avslutning.  

- 8 trinn skal stå for tilrigg, baking, kaffe, brus, rydding mm. 

- Brus til kun elevene.  
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- Må ut til alle klasser.  

 
Sak 5:  
Informasjon fra KFG: 

- Se vedlegg 

- På Jessheim vil det være mulig at det slås sammen tre ungdomsskoler til en. Det ble 

vedtatt i kommunestyret den 09.05.2023 å gå for denne løsningen med en 

kostnadsramme på kr 2 milliarder https://jessheimpuls.no/lopet-for-nye-skoler-

vedtatt/ 

- FAU rep fra bakke skole meldte inn sak vedr forrøyningsmagasin på den gamle p- 

plassen ved Bakke skole. 

- Skolekapasitet i grunnskolens langtidsplan. 

 
Møteplan 2023: 

01- 10.01.2023 

02- 07.02.2023 

03- 07.03.2023 

04- 11.04.2023  

05- 09.05.2023 

06- 13.06.2023 

07- 12.09.2023 

 
Om FAU 
 
Ønsker du å ta opp noe eller ønsker du at FAU skal jobbe med noe, meld det inn til din klasses FAU 
representant.  
 
http://www.fug.no/slik-jobber-raad-og-utvalg.468064.no.html 
 
http://lovdata.no/lov/1998-07-17-61/KAPITTEL_13#%C2%A711-4 
 

 
Bård Lindh 
09.05.2023 
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